
Podnet  č. 75/2020   
 

 

15. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 21.09.2020 

 

 

 

 

Tomko: 

Jeden podnet sa týka: strom v areáli okolo pošty, ten je napadnutý, neviem si spomenúť 

názov. Občan sa ma pýta, či by sa nedalo odstrániť to napadnutie toho stromu, lebo vysychá. 

Nie som odborník na to, on ma požiadal, aby som sa spýtal, či skutočne ten strom oproti, 

hneď oproti pošty, pekný strom, len vysychá, či sa nedá zachrániť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Aj na základe tohto podnetu, na uvedené miesto bude vyslaný príslušný zamestnanec  mesta 

a posúdi sa stav stromu a podľa toho sa zariadi ďalší postup.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: 

TS 


